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Zienswijzen gemeenten bij Begroting 2024 Avri 
 
 

Gemeente Buren Reactie Avri 

Besluitvorming: 
 

In april 2023 ontvingen wij van u de 
conceptjaarrekening 2022 en conceptbegroting 2024 
van de Avri. Via deze brief maken wij onze zienswijze 
hierop kenbaar. 
 

 

Concept: Inleiding 
De inleiding bevat een opsomming van de 
uitdagingen waar u voor staat bij het realiseren en 
behouden van een leefbare woonomgeving. Hierin 
missen wij belangrijke thema’s als klimaatverandering 
en (afname van) biodiversiteit waarop u een positieve 
invloed kunt uitoefenen middels uw dienstverlening 
op het gebied van IBOR. In de ondersteunende 
afbeelding zijn de opgaves op het gebied van klimaat 
en biodiversiteit wel weergegeven maar worden deze 
alleen gekoppeld aan het onderwerp circulaire 
economie en wordt wederom voorbijgegaan aan de 
raakvlakken met IBOR. In de zienswijze op de 
Kadernota hebben wij reeds aangedrongen op een 
duidelijkere positionering van uw diensten uit het 
pluspakket. Omdat dit naar onze mening 
onvoldoende naar voren komt in de inleiding vragen 
wij hier nogmaals uw aandacht voor. 
 
 
 
 
Ontwikkelingen AVRI 
In dit hoofdstuk wordt eveneens uitsluitend ingegaan 
op de (veranderende) kerntaken van Avri binnen het 
programma basispakket. Wij vragen u tevens de 
ontwikkelingen die spelen op het gebied van IBOR 
hierin te vermelden. 
 
Programma Pluspakket, wat gaat dat kosten? 
In tabel 7 wordt de hoogte en ontwikkeling van de 
overheadkosten op IBOR taken weergegeven. De 
stijging van gemiddeld 25% wijkt sterk af van de 
voorziene stijging van de totale overhead kosten van 
15% uit tabel 10 op pagina 26. Wij vinden dat de 
bovengemiddelde stijging van de overheadkosten op 
IBOR taken niet correspondeert met de beperkte 
aandacht die u in uw bedrijfsstrategie aan deze 
diensten schenkt. Daarnaast is de verdeling van de 
overheadkosten onder de deelnemende gemeentes 
al enige tijd onderwerp van gesprek. De huidige 
verdeling op basis van inzet personeel pakt voor 
sommige gemeentes voordelig en voor andere 
nadelig uit. De gesprekken zijn erop gericht om in 
2024 tot een eerlijke en acceptabele verdeling voor 
alle gemeentes te komen. Het lijkt ons gepast dit 
gegeven in de alinea over de overheadkosten te 
benoemen en aan te geven dat het resultaat hiervan 

Avri staat, net als andere 
partijen, voor een aantal 
uitdagingen bij het realiseren en 
behouden van een leefbare 
woonomgeving. Uw visie hierin 
omarmen we. Het beleggen van 
additionele taken op het gebied 
van Ibor bij Avri biedt voordelen op 
het gebied van kwaliteit van 
uitvoering en kostenbeheersing 
maar de individuele gemeente 
houdt echter daarbij altijd de regie 
op het beleid en bestuurlijke 
verantwoordelijkheid. Wij gaan 
graag met de gemeenten in 
gesprek over het uit te voeren 
beleid dat de gemeente vaststelt.  
Vanuit de houtskoolschets en het 
koersplan komt de brede 
positionering van de diensten uit 
het pluspakket terug in de 
komende begrotingen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Naast de forse stijging dankzij de 
CAO 2023 en indexeringen voor 
2024 werden in voorgaande 
jaren de tekorten op de 
overhead van het pluspakket ten 
laste van de algemene 
bedrijfsvoeringsreseve gebracht. 
In de huidige begroting zijn de 
overheadkosten direct ten laste 
van de programma’s gebracht. 
 
Een andere verdeling van de 
overhead dient zorgvuldig te 
worden overwogen. Momenteel 
worden de verschillende 
scenario’s en opties onderzocht, 
Het is echter te vroeg om de 
resultaten hiervan in de 
begrotingswijzing 2023 te 
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in de eerstvolgende begrotingswijziging zal worden 
opgenomen. 
 
CO2-heffing 
In de meerjarenbegroting wordt de verwachting 
uitgesproken dat de tarieven voor het verwerken van 
restafval sterk zullen stijgen ten gevolge van de 
oplopende CO2-heffing voorde verbranding van 
restafval. Aan de andere kant wordt erkend dat dit 
geen financieel gevolg heeft vanwege langlopende 
contracten in 2024, en een eventuele eenmalige 
verlenging van twee jaar. In de tabel nemen de 
verwerkingskosten voor restafval in de komende 
jaren toch sterk toe. We adviseren om duidelijk te 
benoemen of de kostenstijging het gevolg is van 
jaarlijkse indexering of andere factoren die 
meespelen. 
 
Toenemende kosten grondstofstromen 
In de begroting 2024 staat dat door andersoortige 
contracten met afvalverwerkers af te sluiten Avri een 
sneller financieel effect krijgt bij schone ketens. Ook 
onderzoekt Avri waarde toevoeging aan 
grondstofstromen, bijvoorbeeld door de oprichting 
van Cirtex en regiodeals, en regionale verwerking. 
Toch stijgen de verwerkingskosten en dalen de 
opbrengsten van de verschillende grondstofstromen 
sterk tot 2027 waardoor het niet duidelijk is wat het 
financiële voordeel van de genoemde inspanningen 
is. 
 
Aparte inzameling incontinentiemateriaal en 
luiers 
De verwachting is dat een overschrijding van het 
aantal ingezamelde tonnages van luiermateriaal in 
een kostenstijging voor de deelnemende gemeenten 
resulteert. Wij verzoeken om ook de kansen om 
kosten te verlagen, zoals het bekostigen van deze 
dienst vanuit het basispakket, regionaal wegen, 
lossen en laden en verminderen van vervuiling te 
benoemen en indien mogelijk te kwantificeren.  
 

verwerken. In de begroting 2025 
kan hierop worden 
teruggekomen 
 
 
De huidige CO2 heffing is 
verwerkt. Toekomstige 
veranderingen zullen we op het 
moment dat ze zich voordoen 
verwerken.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We hebben kennis genomen van 
uw reactie. We blijven u proactief 
op de hoogte houden, zowel 
ambtelijk als bestuurlijk, zodat u 
goed bent geïnformeerd. 
 
 
 
 
 
 
 
We doen ons best om de taken 
zo efficiënt mogelijk uit te voeren 
en zijn dan ook overtuigd dat de 
schaalgrootte van Avri hiertoe 
bijdraagt. Wij blijven steeds met 
u in gesprek zowel ambtelijk als 
bestuurlijk en zoeken samen met 
u naar het juiste evenwicht 
tussen het behalen van kwaliteit 
en het beperken van de kosten. 
 

Gemeente Culemborg  

Besluitvorming: 
 

In goede orde ontvingen wij uw jaarstukken over het 
jaar 2022 en de begroting voor 2024. Wij hebben 
kennis genomen van beide documenten en deze 
behandeld in onze commissievergadering en de 
raadsvergadering van 8 juni 2023. In deze zienswijze 
gaan wij zowel in op uw jaarstukken als op uw 
begroting.  
 

 

Definitief: 
 
 
Brief binnen op 15 
juni 2023 

Het tarief voor de afvalstoffenheffing stijgt met 7,9%, 
dat is een bedrag van 25 euro ten opzichte van 2023. 
De gemiddelde afvalstoffenheffing komt daarmee op 
een bedrag van 342 euro. Hoewel deze stijging nog 
steeds onder de toegenomen inflatie ligt, willen we 
toch ook uw aandacht blijven vragen voor de 
toename in kosten voor onze inwoners.   

We doen ons best om de taken 
zo efficiënt mogelijk uit te voeren 
en zijn dan ook overtuigd dat de 
schaalgrootte van Avri hiertoe 
bijdraagt. Wij blijven steeds met 
u in gesprek zowel ambtelijk als 
bestuurlijk en zoeken samen met 
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In de begroting 2024 worden twee beslismomenten 
genoemd om de verwerking van 
incontinentiemateriaal en luiers in het basispakket op 
te nemen. Onder paragraaf 6.5 wordt december 2023 
genoemd en onder paragraaf 9.5.2 juli 2023. Wij 
dringen aan op een zo snel mogelijk besluit en 
spreken ten zeerste onze voorkeur uit voor op zijn 
laatst juli 2023. Mogelijke effecten van dit besluit op 
de afvalstoffenheffing willen wij dan ook zo snel 
mogelijk helder hebben, zodat we deze kunnen 
communiceren naar onze inwoners. Tevens blijkt er 
nu al een overschrijding van het met de verwerker 
(ARN) overeengekomen aantal tonnage aan 
incontinentiemateriaal en luiers, waardoor de 
voorgestelde toeslag in de gecommuniceerde 
business case al achterhaald is. We zien dan ook 
graag uw inzet om te onderhandelen met de ARN om 
deze klaarblijkelijk voorziene prijsstijging zo laag 
mogelijk te houden.  
 
Het weerstandniveau van het basispakket wordt in 
2024 weer verder opgebouwd, waardoor over een 
aantal jaren het niveau weer op voldoende komt te 
liggen. 
 
Opvallend vinden we het feit dat in de begroting al 
rekening is gehouden met de afbouw van de 
vergoeding voor de papierverenigingen en de hogere 
inzamelkosten. Dat terwijl nog niet definitief is 
besloten om te stoppen met de inzet van de 
verenigingen bij de papierinzameling. Wij vinden dat 
niet passend om daar op deze manier op voor te 
sorteren. Overigens vragen wij ons af waar dit bedrag 
precies terug te vinden is in de begroting, aangezien 
het om een bedrag van minimaal 3 euro gaat. 
 
Verder zijn we benieuwd naar het effect op de 
begroting van de herontwikkeling van de 
milieustraten. Daarbij willen we nogmaals 
benadrukken dat we het van groot belang, zelfs 
essentieel, vinden dat er in Culemborg een 
milieustraat aanwezig blijft. 
 
Met in achtneming van de bovenstaande 
kanttekeningen geven we een positieve zienswijze af 
op de begroting 2024 van Avri 
 
Overige aandachtspunten 
De zienswijzeprocedure rondom de jaarstukken en 
begroting is een moment waarop de gemeenteraad in 
het bijzonder kijkt naar de werkzaamheden van uw 
gemeenschappelijke regeling. Wij grijpen dit moment 
dan ook graag aan om een aantal aandachtspunten 
van onze raad bij uw werkzaamheden aan u mee te 
geven. 
 
Er is door raadsleden van verschillende gemeenten 
invulling gegeven aan de houtskoolschets. Wij lezen 

u naar het juiste evenwicht 
tussen het behalen van kwaliteit 
en het beperken van de kosten. 
 
In juli 2023 wordt een inhoudelijk 
besluit genomen over de 
verwerking van 
incontinentiemateriaal en in 
december wordt een besluit 
genomen over de verwerking 
hiervan in de tarieventabel 2024. 
 
Voor de businesscase is 
uitgegaan van de actuele prijzen 
van ARN en is dus niet 
achterhaald.   
 
We blijven u proactief op de 
hoogte houden, zowel ambtelijk 
als bestuurlijk, zodat u goed bent 
geïnformeerd. 
 
 
 
 
 
Omdat bij het opstellen van de 
begroting 2024 nog niet duidelijk 
was welke ontwikkelingen hier 
uit voortkomen is de begroting 
op het punt van 
papierinzameling niet 
aangepast. U aanname is 
daarom niet juist.  
 
 
 
Over de herontwikkeling van de 
milieustraten zullen we de 
gemeenten proactief blijven 
informeren zowel bestuurlijk als 
ambtelijk zodat u goed blijft 
geïnformeerd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bij de invulling van de 
houtskoolschets zullen de raden 



 

4 

in de stukken terug dat de uitkomsten hiervan zullen 
worden geïntegreerd in het Strategisch Koersplan. 
Gezien de uitnodiging en inzet om de raden ‘aan de 
voorkant’ mee te nemen, zien we uit naar een 
concreet voorstel op welke wijze dit zal gebeuren, 
wat de inhoud hiervan zal zijn en wanneer dit stuk 
verwacht kan worden. 
 
Gezien de huidige ontwikkelingen in de maatschappij, 
ondersteunen we de beweging van Avri naar een 
leverancier van grondstoffen dan een inzamelaar van 
afvalstoffen te blijven. Dit past binnen de eisen die 
aan ons gesteld worden in het kader van de circulaire 
economie. We vragen hierin echter nadrukkelijk een 
goede risicoafweging en tijdige informatievoorziening 
naar onze raad. 
 

betrokken worden daarover 
ontvangt u nader bericht.   
 
 

Gemeente Maasdriel  

Besluitvorming: 
 

Wij hebben uw jaarstukken 2022 en begroting 2024 
in goede orde ontvangen. De meeste 
gemeenschappelijke regelingen hebben de 
gemeenten gevraagd hun zienswijze in de derde 
week van juni kenbaar te maken. Begin juli zijn de 
meeste vergaderingen van de Algemeen Besturen 
gepland, om de jaarstukken en begroting vast te 
stellen.  

 

Mail 02-06-2023:  
Zienswijze begroting 2024 
Gezamenlijk vragen de gemeenschappelijke 
regelingen voor 2024 een grote structurele extra 
bijdrage van de gemeenten. Enerzijds lopen de 
kosten op vanwege de hoge inflatie en indexeringen. 
Anderzijds heeft onze gemeente op verschillende 
terreinen een aantal financiële uitdagingen. Hierdoor 
is het extra belangrijk voor ons om, voor een goede 
afweging in de zienswijzen, de juiste informatie uit de 
verschillende conceptbegrotingen te halen. Het is 
namelijk geen zekerheid dat het Rijk de gemeenten 
hiervoor volledig compenseert. Ons college heeft er 
hierdoor voor gekozen om een integrale afweging te 
maken in plaats van een individuele afweging en de 
beleidswensen van de gemeenschappelijke 
regelingen in samenhang met onze eigen 
beleidswensen, en de uitkomsten van de 
meicirculaire en onze bestuursrapportage, te 
beoordelen. En op die afweging onze zienswijze op 
uw begroting te baseren.  
 
Bij het beoordelen van de conceptbegrotingen is het 
lastig gebleken om goed in kaart te brengen welke 
onderdelen leiden tot een hogere bijdrage in 2024 en 
verder. Wij hebben de directeuren van de 
gemeenschappelijke regelingen gevraagd ons uiterlijk 
voor 10 juni daarover nader inzicht te bieden. Om 
een goede afweging te kunnen maken hebben wij 
besloten de raadsvergadering waarin de concept 
zienswijzen van ons college worden vastgesteld, te 
verplaatsen van 15 naar 29 juni. Dit houdt in dat wij 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wat betreft dit onderdeel loopt het 
proces anders dan bij andere 
regelingen omdat de sluitpost van 
de begroting geen gemeentelijke 
bijdrage is, maar het tarief van de 
afvalstoffenheffing. Met de mail 
van 7 juni is de gevraagde 
informatie verzonden. 
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niet kunnen voldoen aan de door u gestelde deadline 
voor het indienen van een zienswijze. Wel kunnen wij 
eerder de concept zienswijze op de begroting met u 
delen, zodra deze door ons college is vastgesteld. 
Wij vragen uw begrip voor deze situatie en gaan 
ervan uit dat onze zienswijze wordt meegenomen bij 
de vaststelling van de begroting door het Algemeen 
Bestuur. 
 

Gemeente Neder - Betuwe  

Besluitvorming: 
 

Op 12 april 2023 ontvingen wij de Begroting 2024 en 
de Meerjarenraming 2025-2027 van u, waarop we 
een zienswijze kenbaar kunnen maken. De stukken 
zijn behandeld in de raadsvergadering van 15 juni 
2023. De gemeenteraad van Neder-Betuwe 
presenteert u de volgende zienswijze. 
 

 

Definitief: 
 
 
Brief binnen op 19 
juni 2023 

Verhoging Afvalstoffenheffing 
Effecten inflatie 
Gezien de hoge inflatie en de aankondigingen in de 
kadernota begrijpen we dat het nodig is om de 
afvalstoffenheffing te verhogen. Echter vragen we 
ons af of de verhoging van 7,5% voldoende zal zijn. 
Dit percentage lijkt niet in verhouding te staan met de 
inflatiecijfers van het afgelopen jaar. We vragen ons 
af of dit wel genoeg is om de begroting sluitend te 
houden. Daarom verzoeken we Avri om na te gaan of 
deze verhoging in verhouding staat tot de 
inflatiecijfers, zodat de gemeenteraden in de regio 
niet voor verrassingen komen te staan in 2024. 
 
Stijging Cao-lonen 
De indexatie van de Cao-lonen, zoals verwerkt in de 
begroting van 2024, heeft ook effect op de eerder 
vastgestelde begroting van 2023. Omdat deze 
verhoging fors zal zijn, willen we graag een 
bijgestelde begroting voor 2023 ontvangen. 
 
 
 
 
Eventuele wijzigingen als gevolg van 
bovengenoemde punten kunnen worden opgenomen 
in een begrotingswijziging. We willen deze graag 
ontvangen vóór september van dit jaar. 
 
Helder overzicht van kostenstijging 
In de begroting wordt middels verschillende financiële 
overzichten per programma een beeld gegeven van 
de kostenstijgingen. Helaas is er in de begroting van 
2024 geen overzicht van de totale stijging van de 
kosten over het basis- en het pluspakket opgenomen. 
We willen graag in de volgende begroting een 
totaaloverzicht van de kostenstijgingen voor onze 
inwoners terugzien. 
 
Op basis van deze begroting zien wij een verdere 
samenwerking met vertrouwen tegemoet. 

 
 
De begroting is opgesteld op 
basis van de feiten en 
verwachtingen die op het 
moment van opstellen bekend 
waren. Vooralsnog zal, 
onvoorziene omstandigheden 
daargelaten, een stijging van 
7,9% voldoende zijn.  
 
 
 
De effecten van de CAO op de 
kosten 2023 worden via de 
bestuursrapportage verwerkt. 
Deze zal in oktober in het AB 
worden behandeld. Voorafgaand 
wordt deze conform de 
bestuurskalender met u 
besproken tijden de 
platformbijeenkomst en het 
financieel/RBA overleg. 
 
De begrotingswijziging is, 
volgens onze planning, voorzien 
in december. 
 
 
 
In de begroting is in hoofdstuk 
16 een totaaloverzicht 
opgenomen van de baten en 
lasten per programma. 
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Gemeente Tiel  

Besluitvorming: 
 

Op 12 april hebben wij van u de ontwerpbegroting 
2024 Avri inclusief meerjarenbegroting t/m 2027 
ontvangen. U stelt ons in de gelegenheid uiterlijk 21 
juni 2022 onze zienswijze hierover te geven. 
 
De gemeenteraad heeft in zijn vergadering van 14 
juni 2023 besloten de volgende zienswijze op de 
ontwerpbegroting 2024 (inclusief meerjarenbegroting 
t/m 2027) te geven:  
 

 

Definitief: 
 
 
Brief binnen op 19 
juni 2023 

 
Wij constateren dat wij eerder dit jaar in de 
zienswijze op de Kadernota hebben aangegeven 
dat er een duidelijker scheidslijn dient te komen 
tussen de basis- en plustaken. Deze is er nog 
niet. Wij verwachten een duidelijk antwoord 
hierop in het Strategisch Koersplan.  

 
 

Ook hebben wij gevraagd om nader naar de 
risico's te kijken, gezien de onzekerheden en 
uitdagingen die in de Kadernota zijn genoemd. In 
tabel 15 (pagina 10) van de begroting blijken de 
risico's echter nog hetzelfde te zijn als in 2022. 
We willen antwoord op onze vragen en een 
onderbouwing van de afwegingen in de 
zienswijzenota.  

 
Onze raad kan instemmen met het verwerken 
van de autonome ontwikkelingen van de prijs- en 
inflatiecorrecties. Vanwege de grote 
onzekerheden van de uitkeringen uit het 
gemeentefonds voor de komende jaren maken 
wij een voorbehoud voor nieuwe 
beleidsvoornemens en investeringen.  
 
We vragen nadrukkelijk aan alle 
Gemeenschappelijke Regelingen om een 
strategisch plan te maken voor de komende jaren 
dat antwoord geeft op de financiële en 
organisatorische uitdagingen die ook uw GR 
gaan raken bij een mindering in de financiële 
bijdragen vanuit de gemeenten. 

 

 
In het strategisch koersplan 
nemen we uw verzoek mee. We 
zullen de gemeenten proactief 
blijven informeren en aan de 
voorkant blijven meenemen 
zowel bestuurlijk als ambtelijk 
zodat u goed blijft geïnformeerd 
 
De risico analyse is opgesteld op 
basis van de feiten en 
verwachtingen die op het 
moment van opstellen bekend 
waren. Er zijn momenteel geen 
andere risico’s voorzien dan die 
in de stukken zijn genoemd. 
 
 
We zijn blij met uw reactie en dat 
de ingezette lijn door u wordt 
ondersteund. We blijven u 
proactief op de hoogte houden, 
zowel ambtelijk als bestuurlijk, 
zodat u goed bent geïnformeerd. 
 
 
Wat betreft dit onderdeel loopt het 
proces anders dan bij andere 
regelingen omdat de sluitpost van 
de begroting geen gemeentelijke 
bijdrage is, maar het tarief van de 
afvalstoffenheffing. Overigens zal, 

indien relevant, in het strategisch 
koersplan hierop worden 
teruggekomen. 

Gemeente West Betuwe  

Besluitvorming: 
 

Op 12 april jl. ontvingen wij van u de jaarstukken 
2022 en begroting 2024. Zoals in uw begeleidend 
schrijven is aangeven worden de betreffende stukken 
ter vaststelling aangeboden aan het Algemeen 
Bestuur in haar vergadering van 6 juli a.s.  
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Gemeente West Betuwe wenst gebruik te maken van 
de mogelijkheid een zienswijze in te dienen. 

Concept: Ten aanzien van de begroting 2024 willen wij de 
uitdrukkelijke kanttekening plaatsen dat ook Avri een 
bezuinigingstaakstelling heeft. Goed afval scheiden 
moet volgens ons ook financieel lonend zijn voor 
onze inwoners.  
 
 
 
 
 
 
Papierinzameling  
Wij vragen u vriendelijk doch dringend om in 2024 
door te gaan met de papierinzameling door onze 
verenigingen.  
 
 
Tarief  
Bij de vaststelling van de tarievenverordening 2024, 
medio december 2023, worden de keuzes vanuit 
iedere deelnemer afzonderlijk verwerkt in de 
tarieventabel 2024. De voorgestelde verhoging van 
de afvalstoffenheffing met 25 euro in de begroting 
2024 wordt voor de gemeente West Betuwe 
beschouwd als een tussenstand waarbij nog geen 
invulling is gegeven aan de bezuinigingsdoelstelling. 
Pas bij de vaststelling van de tarievenverordening 
2024 wordt de heffing definitief.  
 
Investeringskredieten 2024  
Er wordt een investeringskrediet van 10.386.000 euro 
aangevraagd voor vervangingsinvesteringen, met 
name voor de inrichting van de milieustraten, het 
materieel en inzamelmiddelen. De kapitaallasten die 
voortvloeien uit de investeringen zijn verwerkt in de 
meerjarenbegroting. Het bedrag van 6.000.00 euro 
voor milieustraat Medel vinden wij fors. Graag vragen 
wij u daarom de concrete plannen en verdeling van 
deze kosten aan ons voor te leggen. Daarbij willen wij 
benadrukken dat we het van groot belang vinden dat 
in de toekomst de milieustraat in West Betuwe 
aanwezig blijft.  
 
Risico’s  
Ondanks een positief resultaat in 2022, staat Avri de 
komende jaren nog steeds voor uitdagingen waar 
veel financiële consequenties aan verbonden zijn. De 
belangrijkste risico’s voor de komende jaren; zoals 
overdracht stortplaats, vergoeding kunststof 
verpakkingen en de prijsontwikkeling op de 
afvalmarkt, zijn door Avri helder aan ons voorgelegd. 
Echter willen wij u vragen om de raad vooraf te 
betrekken bij de beoordeling van de stukken.  
 
Weerstandsvermogen  

We doen ons best om de taken 
zo efficiënt mogelijk uit te voeren 
en zijn dan ook overtuigd dat de 
schaalgrootte van Avri hiertoe 
bijdraagt. Wij blijven steeds met 
u in gesprek zowel ambtelijk als 
bestuurlijk en zoeken samen met 
u naar het juiste evenwicht 
tussen het behalen van kwaliteit 
en het beperken van de kosten 
 
 
In het AB van 16 februari 2023 is 
dit onderwerp uitgebreid 
besproken en over het proces 
van de besluitvorming afspraken 
gemaakt.  
 
De tariefstijging van 7,9% is 
lager dan de indexatie. De 
stijging is het gevolg van 
autonome ontwikkelingen en 
vallen buiten de invloedsfeer van 
AVRI.  
 
 
 
 
 
 
Over de herontwikkeling van de 
milieustraten zullen we de 
gemeenten proactief blijven 
informeren zowel bestuurlijk als 
ambtelijk zodat u goed blijft 
geïnformeerd 
 
 
 
 
 
 
 
 
We zijn blij met uw reactie en dat 
de ingezette lijn door u wordt 
ondersteund. Het vooraf 
informeren vindt plaats op het 
ambtelijk niveau in het RBA en op 
bestuurlijk niveau tijdens de 
platformbijeenkomsten. 
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Er is een significante daling van het risicoprofiel 2024 
ten opzichte van 2023, maar het blijft fors. Daarom 
wordt voorgesteld evenals in 2023 de 
weerstandscapaciteit aan te vullen door 12 euro aan 
de afvalstoffenheffing 2024 toe te voegen. 
Opgemerkt wordt dat dit bedrag niet voldoende is om 
het weerstandsvermogen volledig aan te vullen. Er 
zal dan ook de komende jaren een vergelijkbare 
opslag noodzakelijk blijven.  
 

Gemeente West Maas en Waal  

Besluitvorming: 
 

Brief dd. 9 juni 2023, kenmerk Z.08451 0/245415  

Definitief: 
 
Brief binnen op 19 
juni 2023 

Wij hebben de stukken behandeld in onze 
raadsvergadering van 8 juni jl. en bevestigen hiermee 
onze positieve zienswijze.  
 

 

Gemeente Zaltbommel  

Besluitvorming: 
 

  

Definitief: 
 
 
Brief binnen op: 
19 juni 2023 

In uw brief van 12 april 2022 heeft u ons verzocht on 
een zienswijze over de voorlopige begroting 2024 
incl. meerjarenraming t/m 2027 aan u kenbaar te 
maken. In deze brief leest u onze zienswijze. 
 
Wij geven een positieve zienswijze op de begroting 
2024 met de kanttekening dat wij aandacht vragen 
voor de volgende onderwerpen. 
 
De conceptbegroting 2024 is opgesteld in lijn met de 
kadernota die we eerder van u ontvingen. In de 
zienswijzenota wordt een duidelijke reactie gegeven 
op de door ons ingediende zienswijze op de 
kaderbrief.  
Het is goed om te lezen dat we proactief worden 
meegenomen in de ontwikkelingen van het 
Strategisch Koersplan en het nazorgfonds van de 
stortplaats. 
 
Afvalstoffenheffing 
De begroting stelt voor de gemiddelde 
afvalstoffenheffing in 2024 met € 25 te verhogen. Dit 
betreft een stijging van de afvalstoffenheffing van 
7,9%. Het is duidelijk dat de stijging van de 
marktontwikkelingen (o.a. CAO, markttarieven en 
materiele kosten), kosten zijn die niet door Avri 
beïnvloedbaar zijn. Het is goed te zien dat ondanks 
de stijging van de afvalstoffenheffing Avri onder het 
landelijk gemiddelde blijft. 
 
Balans in vast- en variabel tarief 
Wel willen we aandacht vragen voor een betere 

 
 
 
 
 
We zijn blij met uw reactie en dat 
de ingezette lijn door u wordt 
ondersteund. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We handhaven nu de hoogte 
van het variabele tarief. Komend 



 

9 

balans tussen het vaste- en variabele tarief. Op dit 
moment wordt er voorgesteld om de gemelde stijging 
van € 25 volledig onder te brengen in het vaste tarief. 
Dit betekent begrijpelijk minder risico voor Avri, maar 
dit leidt ook tot een ongewenste boodschap naar de 
inwoners “U moet meer betalen omdat u zo goed 
afval scheidt.” Wij vragen u dan ook om te kijken naar 
een betere balans in het vaste- en variabele tarief. 
 
Investeringskrediet van 6 miljoen euro 
We zien dat er voor de ontwikkeling van de 
milieustraten een investeringskrediet van 6 miljoen 
euro opgenomen is in de begroting. 
Omdat er nog geen concreet voorstel ligt, vragen wij 
een nadere onderbouwing voordat de investering 
wordt vrijgegeven. 
 
 
Communicatie 
Blijven inzetten op goede communicatie is essentieel, 
vooral nu uit sorteerproeven blijkt dat de vervuiling 
van gft en pdb alleen maar toeneemt. We begrijpen 
dat dit ook landelijk wordt ervaren, maar door inzet 
van afvalcoaches en goede en gerichte 
communicatie wordt de vervuiling mogelijk minder. 
De grondstoffencampagne kan hier ook goed aan 
bijdragen. 
 

jaar agenderen en bespreken we 
dit onderwerp in relatie tot de 
weerstandscapaciteit en 
prijsprikkel per aanbieding.  
 
 
 
 
 
Over de herontwikkeling van de 
milieustraten zullen we de 
gemeenten proactief blijven 
informeren zowel bestuurlijk als 
ambtelijk zodat u goed blijft 
geïnformeerd 
 
 
 
Ook de komende jaren blijven 
we inzetten op een goede 
communicatie met de bewoners. 
Daarnaast is het aanhalen van 
de banden met de gemeentelijke 
communicatie adviseurs 
onderdeel van de communicatie-
strategie.  
 

 
 
 


